
Vanaf zijn zitplaats boven in The Red Lady, be-

stuurd door eigenaar Jan van Esch, keek de 

driejarige Rik Harbers tevreden naar buiten. “Kijk 

daar,” wees zijn grootmoeder Jeanne van den 

Oever. “Nu kunnen we de tuinen in kijken. Gluren 

bij de buren! Grappig, nu zie je van alles wat je 

anders niet kunt zien.” En dat leverde even later 

een ontdekking door een andere busreiziger op. 

“Hé, kijk! Daar zijn alle straatnaambordjes van de 

Linnenbleker gebleven. Die hangen daar in die 

tuin!” 

Flikflaks

Langs de Beneluxlaan bevond zich een lange 

tumbling, waarop turnsters van Tabitta flikflaks, 

radslagen zonder handen en loopsalto’s uitvoer-

den, tot enthousiasme van het publiek. “Als je 

de uitroepen van de mensen hoort, dan weet je 

weer dat het bijzonder is,” aldus bestuurslid Jos 

van Weert. “Wij kijken er vaak naar, dus we zijn er-

aan gewend.” Rikie van Amelsfort keek eveneens 

naar de prestaties van de turnsters. “In één dag is 

Grote drukte op 
Boxtel Oost Dag

Een stralende zon en een enorme toestroom van mensen op de Boxtel Oost Dag op 25 septem-

ber, die plaatsvond in en rondom winkelcentrum Oosterhof en gemeenschapshuis De Rots, en 

daartussenin. Behalve veel kramen met diverse producten uit de diverse winkels, waren er ook 

tweedehands kleding, boeken en zelfgemaakte artikelen te krijgen. En op veel locaties was er 

muziek van diverse bands en koren, zoals van de Ducktown band en het Wereldkoor. Een Bel-

gisch trekpaard verfraaide het straatbeeld nog meer, evenals de rode Engelse dubbeldekker The 

Red Lady.  

Ondernemen in de wijk: Jory Kerssens

op pagina 2

Ze studeerde kunstgeschiedenis in Nijmegen, 

en ging vervolgens zelf aan de slag met pen-

seel en doek. Jory Kerssens is druk bezig met 

het ontwikkelen van haar bedrijfje Jory Art..

Wijzen uit Oost  op pagina 7

Wijzen uit Oost zijn mensen die zich als vrij-

williger inzetten, een bijzondere sportpresta-

tie leveren óf anderszins iets speciaals doen. 

Deze week is het de beurt aan Cor Hogen-

boom. Hogenboom laat geen gelegenheid 

onbenut om zich in te zetten voor sportclubs 

en andere instellingen.

Grondwateroverlast  op pagina 5

Uit de wijk Boxtel Oost komen al vele jaren 

klachten over grondwateroverlast. Deze 

klachten hadden voornamelijk betrekking 

op grondwater in kruipruimten, vochtige 

huizen en drassige tuinen. 

Het energieverbruik van...op pagina 6

Hoe zit het met het energiegebruik in Boxtel 

Oost? Boxtel staat bekend vanwege zijn 

duurzaamheid. Maar hoe zit het met de 

inwoners? En nog specifieker: de inwoners 

van Boxtel Oost? Zijn ze milieubewuster dan 

de gemiddelde Nederlander?  Hoe is hun 

voetafdruk? De voetafdruk is de ruimte die 

we per persoon op aarde innemen en die is 

gebaseerd op onze levensstijl.

De Wijkkrant ...

...Uw krant
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een dertig jaar oude slapende wijk omgetoverd 

in een levende wijk. Dit is heel erg leuk!”

Uit de hand gelopen hobby

Langs de Beneluxlaan was een lint van informa-

tieve en verkoopkraampjes met onder meer zelf-

gemaakte artikelen, zoals patchwork, sieraden 

en poppenkleren.  In het kraampje van Jory Kers-

sens waren diverse kleding- en haaraccessoires 

te koop, maar ook Action Painting-schilderijen 

en -schalen. “Een beetje uit de hand gelopen 

hobby. Ik doe het samen met mijn beste vrien-

din. Zij is de commerciële kracht en ik ben ver-

antwoordelijk voor het creatieve deel!” 

Op het plein voor het winkelcentrum bevonden 

zich de attractie de Swing Boats, die veel aftrek 

vond, en diverse kramen met allerlei producten, 

zoals een wijnproeverij van Is Jacobs. “Het loopt 

goed. Ik heb al heel wat proevers gehad,” ver-

telde Jacobs. “Maar ik heb hier niet mijn duurste 

wijnen staan, want om die nu open te maken 

voor één glaasje vind ik jammer.” 

Geslaagd evenement

Achter het winkelcentrum zong het onder an-

dere Wereldkoor Mijn Sophietje, en ook op het 

plein bij De Rots werd volop muziek gemaakt. 

“Het is echt een geslaagd evenement,” vond toe-

schouwer Geert Groen. “Deze opzet met kramen 

en optredens werkt blijkbaar goed, en dan moet 

je dat ook niet gaan veranderen. Dit is heel goed 

voor Boxtel Oost.” 

In De Rots waren diverse kinderen aan het schil-

deren, onder wie de zesjarige Laurie Janssens. 

Ze was als prinses geschminkt, had een ballon 

aan haar pols bevestigd en was geconcentreerd 

bezig met haar tekening van een poes, die ze 

inkleurde met verf. “Ik vind het heel leuk om te 

tekenen. Ons hele huis hangt al vol en deze komt 

op mijn slaapkamer!” 

Ook beide moskeeën, zowel de Turkse als de Ma-

rokkaanse, trokken veel bezoekers. In de Marok-

kaanse moskee kwamen vijfhonderd bezoekers, 

die onder meer een boeiende presentatie over 

de Marokkaanse cultuur konden bekijken en 

toeristische informatie konden raadplegen. 

Goed voor de samenhang

Ook dieren waren ingezet om de feestvreugde 

te vergroten, zoals politiehonden voor een de-

monstratie achter De Rots en een Belgisch trek-

paard met een huifkar vol kinderen op straat.  

Op de hoek van de Hendrik Verheeslaan en de 

Beneluxlaan stond een brandweerauto. Kinderen 

konden tot hun grote plezier een bal van een py-

lon af spuiten. Ertegenover stond de politieauto 

van wijkagent Ad Cleijssen. “Deze drukte was van 

tevoren niet te voorspellen. Het is dan wel mooi 

weer, maar het kan dan ook zijn dat mensen dan 

juist iets heel anders gaan doen. Maar gelukkig 

zijn er veel bewoners hiernaartoe gekomen, dat 

is ook goed voor de samenhang van de wijk.”
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Sinds 2009 is Jory actief  met schilderen, waarbij 

ze zich onder meer laat inspireren door de Ame-

rikaan Jackson Pollock, dé vertegenwoordiger 

van de stroming Action Painting, een vorm van 

abstract expressionisme. “Tijdens mijn studie 

heb ik heel goed leren kijken, dus daar heb ik erg 

veel aan gehad,” legt Jory uit. “Het is een vrije ma-

nier van werken waarbij je alles loslaat, maar je 

krijgt wel een soort eenheid in je werk. Het pas-

teuze, de dikke verf, in deze manier van werken 

spreekt me erg aan. Zo’n manier van schilderen  

roept iets ‘oers’ uit je jeugd op. Maar het resultaat 

moet wel helemaal perfect zijn!” 

Behalve het schilderen van doeken, beschildert 

Jory ook schalen, met dezelfde technieken, maar 

ze maakt ook collages of ze gebruikt de spuitbus 

in plaats van verf op kwast. “De mogelijkheden 

zijn oneindig,” legt Jory uit. “Telkens zie ik weer 

iets anders dat ik kan doen. Ik zoek steeds  iets 

vernieuwends, dat maakt het ook zo boeiend om 

te doen. Ik ben nu bezig meer 3D te werken.” 

Behalve het creëren van schilderijen en schalen, 

heeft Jory nog een andere tak binnen haar be-

drijfje; ze maakt haarsieraden en vilten ‘schilde-

rijtjes’ voor kinderen, fascinators en baboesjka’s. 

Ze studeerde kunstgeschiedenis in Nijmegen, en ging vervolgens zelf aan de slag met penseel en 

doek. Jory Kerssens (rechts) is druk bezig met het ontwikkelen van haar bedrijfje Jory Art.

Dit is niet letterlijk bedoeld, maar de komende tijd gaat er veel gebeuren op de kinderboerde-

rij. De kinderboerderij bestaat al meer dan dertig jaar. In 1979 is de kinderboerderij officieel 

geopend na een grote opknapbeurt. Van een bouwval werd het een prachtig monumentaal 

gebouw. Nu is de tijd aangebroken om de kinderboerderij grondig aan te pakken en te zorgen 

voor de toekomst.
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Ondernemer in de wijk

Na een weekopening met zanger Dirk Struyken, 

een zelfgeschreven afvallied, toneel en geknut-

sel, brak de Natuurdag aan waarop de kinde-

ren onder meer appelmoes konden maken en 

braakballen konden uitpluizen. Malak (7) stond 

ijverig een valappel in stukjes te snijden om ap-

pelmoes te maken. “Ik denk dat ik het wel lekker 

ga vinden,” liet ze weten. Een ander groepje was 

bezig om braakballen te ontleden, zoals Erren 

(7). “Ik doe dit wel vaker. Zelf ben ik vegetariër.” 

En Tristan (8) vond een schedeltje, met nog twee 

muizentandjes eraan. “Je kunt er weer een hele 

muis van bouwen,” merkte begeleider Frans 

Maas van de vogelwerkgroep van Natuur- en 

Landschapsbeheer Boxtel op. 

Melkpakken en bierdopjes

Het terrein rondom de school werd grondig 

schoongemaakt door een groepje leerlingen, 

gewapend met prikkers en vuilniszakken, en 

“Ik vind het fijn om te fröbelen.  Ik kan hiermee 

wel weer op een andere manier werken dan 

bij het schilderen en die afwisseling vind ik 

erg  prettig.” Behalve zelf schilderen en knut-

selen, is Jory ook bezig met het opzetten van 

workshops. “En dat kan voor kinderen, maar 

ook voor vrijgezellenfeestjes of weer andere 

doelgroepen.”

Voor het commerciële gedeelte van het ver-

haal heeft Jory hulp ingeroepen van Suzanne 

Brands. En Suzanne benadrukt nog een kwali-

teit van Jory, die ze zelf niet noemt. “Jory ziet 

heel goed hoe een kamer meer ruimtelijk kan 

worden, welke kleuren mooi bij elkaar staan 

en ze bedenkt originele oplossingen waar ei-

genlijk niemand aan denkt. Als je haar vraagt, 

dan krijg je iets verrassends!”

Jory en Suzanne komen inmiddels op vele 

plaatsen in Nederland. “Binnenkort is een se-

lectie van mijn werk te zien in een galerie in 

Amsterdam ,” vertelt Jory. “Ik heb er veel zin in 

en dan leer ik weer nieuwe mensen kennen 

voor mijn netwerk!”

jorykerssens@hotmail.com

Info: www.jory-art.webklik.nl

Enthousiasme en stralend weer 
tijdens Natuurdag van De Spelelier Jongerenwerk actief in de wijk

Kinderboerderij in de steigers

Waarschijnlijk heb je ons al wel eens zien lopen 

en fietsen, of heb je al een praatje met ons ge-

maakt op straat. Het jongerenwerk is in ieder ge-

val actief aanwezig in de wijken van Boxtel.

Maar laten we eens beginnen met een goede 

kennismaking. Wij zijn Diederieke Brueren en 

Claudia Pinxt , jongerenwerksters bij Delta Box-

tel - De Twern. Samen met onze collega’s orga-

niseren we vanuit Jongerencentrum B-Town 

wekelijks een groot aantal leuke activiteiten. B-

Het rieten dak is zo versleten, dat vervanging niet 

meer uitgesteld kan worden. Dit is dan ook het 

eerste wat te merken zal zijn van de grootscha-

lige aanpak. Daarna zal er binnen in de kinder-

boerderij het nodige plaatsvinden. De aanpas-

singen in het interieur zijn tweeledig. Enerzijds 

komt er een aanpassing aan de eisen van deze 

tijd en anderzijds moet worden voldaan aan de 

wens om van de kinderboerderij een ontmoe-

tingsplaats te maken voor bewoners van de wijk 

Boxtel Oost. 

Eisen van deze tijd

Allereerst zal er in de ‘deel’ een nieuwe ruimte 

worden gebouwd voor het personeel en de 

vrijwilligers, met daar bovenop kleedruimten 

voor dames en heren. Momenteel kleden de 

dames zich om op de educatiezolder achter 

een gordijn en de heren op de bergzolder. En 

dat is niet meer van deze tijd. 

Verder zal er een aparte ruimte worden gecre-

eerd voor de verwerking van het wasgoed. De 

wasverwerking vindt op dit moment plaats op 

de educatiezolder. Ook is er op de educatie-

zolder nu nog een kantoor ingericht voor de 

coördinator. Het gevolg is dat de educatiezol-

der dus overal voor wordt gebruikt, behalve 

voor educatie. Daarom wordt het kantoor ook 

verplaatst naar een aparte ruimte op de voor-

zolder, zodat de educatiezolder weer helemaal 

beschikbaar komt voor het doel waar deze ooit 

voor is gebouwd.

Om te zorgen voor een maximale hygiëne op 

de kinderboerderij, zal er een aparte wasruimte 

worden gerealiseerd, waar meerdere mensen 

tegelijk hun handen kunnen wassen. Handen 

wassen is namelijk heel belangrijk als er met de 

dieren wordt geknuffeld.

Ontmoetingsplek

Als dit alles gerealiseerd is, zal het voorhuis 

worden aangepakt. Het voorhuis krijgt, geheel 

in het perspectief van sociale cohesie volgens 

de wijkvisie Boxtel Oost, de functie van een 

de oogst was groot. Intussen was een ander 

groepje leerlingen bezig om melkpakken om 

te toveren in voederhuisjes voor vogels. Susan 

en Eva, beiden vier jaar, plakten er zorgvuldig 

herfstblaadjes op om de huisjes een natuurlijk 

aanzien te geven. ‘Het komt goed uit, want ons 

vogelhuisje thuis is kapot,” vertelde Susan.

De dames werden muzikaal begeleid door het 

getinkel van enkele muziekinstrumenten die 

een eindje verderop aan een tafel werden ge-

maakt, van hout en bierdopjes. Om de rust in 

de klas te bewaren, moesten de trotse makers 

bij juffrouw Marijke Spierings hun muziekin-

strumenten even op de grond zetten. Nadat 

Finn (8) zijn vondst uit een braakbal liet zien 

– twee muizenkaken die nog aan elkaar vast-

zaten – vroeg juffrouw Marijke: “En, vinden jul-

lie het leuk vandaag?” Het antwoord was een 

eendrachtig en luid: “Já!” 

ontmoetingsplaats. Het wordt een ruimte 

waar het mogelijk is om gezellig een kopje 

koffie te drinken, een kaartje te leggen of een 

krantje te lezen. Dat alles kan terwijl de kinde-

ren genieten van het knuffelen met de dieren, 

buiten spelen of tussen de dieren rond lopen. 

Maar natuurlijk is ook iedereen van harte wel-

kom die gewoon even binnen wil lopen voor 

een kopje koffie of om anderen te ontmoeten 

voor een praatje. Kortom, het wordt een gezel-

lige huiskamer voor iedereen.

Minimale overlast

Gedurende de werkzaamheden zullen de 

activiteiten van de kinderboerderij gewoon 

doorgaan en is iedereen natuurlijk van harte 

welkom. De werkzaamheden zullen misschien 

wel wat overlast geven, maar deze worden tot 

het minimum beperkt. Naar verwachting zul-

len de werkzaamheden voor de zomervakan-

tie van 2012 zijn afgerond.

Town is hét jongerencentrum voor alle jongeren 

van 12 tot en met 23 jaar in Boxtel e.o. Wij staan 

altijd voor je klaar met professioneel advies en 

professionele ondersteuning.

Voorbeelden van de activiteiten bij het Jonge-

rencentrum zijn: band optredens, voorlichtings-

avonden en de frisdisco B-Fresh. Deze activiteiten 

worden zowel voor als door jongeren georgani-

seerd. Voor jou is het dus ook mogelijk om iets 

te organiseren! Dit hoeft niet altijd bij B-Town te 

zijn. Heb je een leuk idee en wil je dit graag in 

jouw wijk organiseren, dan horen wij dat graag! 

Behalve in het Jongerencentrum, zijn wij ook op 

straat te vinden. In Oost zijn we bijvoorbeeld vaak 

te vinden bij het JOP. We leggen contact met jon-

geren om een praatje te maken, maar ook om te 

kijken of er dingen zijn waar ze tegenaan lopen. 

Dit kunnen bepaalde wensen voor de wijk zijn, 

maar ook persoonlijke situaties waarbij hulp en 

begeleiding nodig zouden kunnen zijn. 

Binnenkort kun je ons herkennen aan onze kle-

ding waar groot achterop ‘R-Newt’ op staat. R-

Newt is de nieuwe naam van het jongerenwerk 

van De Twern.

Zie je ons niet, maar wil je ons wel wat vragen, 

dan kun je ons bellen op nummer 06-14765018 

of mailen naar jongerenwerk@deltaboxtel.nl. See 

ya!!

Het was een gezellige drukte van belang op het speelterrein van basisschool De Spelelier tij-

dens de laatste dag van de themaweek ‘afval en recycling’ die van 17 tot en met 21 oktober 

plaatsvond. Op vrijdag werd de week afgesloten met de Natuurdag, waarop de leerlingen naar 

hartenlust knutselden met afvalmaterialen.

Wat vindt u van deze krant?

Moet er nog iets veranderen? 

Mist u nog iets? 

Hebt u nieuwe ideeën?

Laat het ons s.v.p. weten via: 

info@boxtel-oost.nl

Diederieke Brueren (links) en Claudia Pinxt (rechts)

Reddingsbrigade
De ReddingsBrigade Boxtel is een actieve ver-

eniging met ongeveer 260 actieve leden, én de 

enige echte Boxtelse zwemvereniging. Iedere 

woensdagavond van 19.30-21.30 uur en zater-

dagmiddag (14.15-17.15 uur) zijn wij te vinden 

in ‘het Dommelbad’ in Boxtel. Gedurende deze 

tijden is de tribune altijd open en is iedereen 

welkom om te komen kijken.

Wat doen we bij ReddingsBrigade Boxtel?

Als ReddingsBrigade spannen wij ons in voor het 

voorkomen en bestrijden van de verdrinkings-

dood.  Naast het verbeteren van zwemslagen, 

leer je hoe je een drenkeling veilig kunt bena-

deren en kunt vervoeren. Ook leer je een dren-

keling veilig uit het water kunt halen. Voor het 

diploma van Lifesaver moet je in bezit zijn van 

je EHBO-diploma en ook die kun je bij de RBB 

halen. En wat dacht je van wedstrijdzwemmen?

Als je alle diploma’s heb gehaald en stage hebt 

gelopen kun je de opleiding gaan volgen tot 

zweminstructeur.

Welke diploma’s kan je behalen bij Reddings-

Brigade Boxtel?

Ieder jaar sluiten wij ons seizoen af met examens. 

De volgende diploma’s kunnen behaald worden: 

KNBRD Junior redder 1 t/m 4. KNBRD Zwem-

mend redder 1 t/m 4. KNBRD Lifesaver 1 t/m 3.

ReddingsBrigade Boxtel biedt meer! Maar 

wat dan?

Naast de verschillende opleidingen in het zwem-

mend redden is er binnen ReddingsBrigade Box-

tel ook nog een zeer actieve Jeugd en Evene-

menten Commissie (JEC). Deze commissie zorgt 

voor evenementen voor jong en oud.

Een greep uit deze evenementen:

Sinterklaasviering Kamp voor jeugd t/m 16 

jaar. Kamp voor jeugd boven 16 jaar. Carna-

valsbal. Spelinstuif. Vossenjacht

Op onze site is meer informatie te vinden 

over de ReddingsBrigade Boxtel.

www.reddingsbrigadeboxtel.nl

Bezoek ook uw site

www.boxtel-oost.nl



Nadat eind 2009 bekend werd dat Jumbo 

supermarkten de Super de Boer-formule had 

overgenomen, zijn Anja en ik versneld gaan 

zoeken naar uitbreidingsmogelijkheden. De 

omzetdruk per vierkante meter was al hoog 

in onze Super de Boer, maar er moesten nog 

meer meters gecreëerd worden om de omzet-

druk van de Jumbo aan te kunnen. We konden 

helaas niet wachten op de renovatieplannen 

van het gehele Winkelcentrum Oosterhof, 

omdat de complexiteit liet blijken dat het 

nog geruime tijd zou duren. In circa anderhalf 

jaar hebben we met medewerking van vele 

mensen en instanties de vergunning in maart 

2011 verkregen. Tevens zijn we erg blij met de 

voormalige locatie van de Voedselbank, wat 

voor alle medewerkers de nodige aanpassin-

gen op logistiek gebied betekent. De aanleg 

van de nieuwe parkeerplaats heeft de par-

keerdruk verminderd. 

Aan- en ombouw

Tijdens de aan- en ombouwperiode van de 

winkel zijn veel medewerkers bij andere Jum-

bo’s gaan werken. Daar maakten ze kennis 

met de nieuwe formule, wat andere denk- en 

werkwijzen genereert. De ervaringen van de 

medewerkers vonden wij erg belangrijk, en 

die hebben we meegenomen bij de indeling 

van de winkel. Hierdoor creëerden we prakti-

sche afdelingen, om de klant zo goed moge-

lijk van dienst te zijn.

Vooral in de eindfase van de ombouw was er 

de nodige overlast voor de andere winkeliers 

en de buurtbewoners. Door goed overleg 

werd dit tot een minimum teruggebracht. 

Alle winkeliers weten dat een sterke Jumbo-

formule goed is voor het gehele winkelcen-
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Jumbo

Uit de wijk Boxtel Oost komen al vele jaren klachten over grondwateroverlast. Deze klachten 

hadden voornamelijk betrekking op grondwater in kruipruimten, vochtige huizen en drassige 

tuinen. 

De geschiedenis van Marokko

Het koninkrijk Marokko ligt op het kruispunt van 

Europa en Afrika, en is met zijn prachtige cultuur 

en rijke geschiedenis een verrassend land. Het 

land is doordrenkt van cultuur, die mede is ge-

vormd door vele verschillende overheersers die 

het land hebben geregeerd. Het land kent een 

grote etnische diversiteit, maar de oorspronkelij-

ke bewoners ervan zijn de Berbervolken. De Ber-

bers leefden traditioneel in grote stamverban-

den, die onder leiding stonden van een leider die 

de regels vaststelde, en geen twee Berberstam-

men hadden dezelfde regels. 

Phoeniciërs en het Romeinse Marokko

De Berberstammen leefden wijd verspreid over 

Marokko, op grote afstand van elkaar. Hierdoor 

was het gemakkelijk voor andere volken om 

het land binnen te vallen. In de twaalfde eeuw 

voor Christus vielen de Phoeniciërs als eersten 

het land binnen, en ze veroverden met gemak 

de kuststroken. Vervolgens werden ze door de 

Carthagers aangevallen en verslagen. De Cart-

hagers vestigden handelsroutes en begonnen 

handel te drijven met de Berbervolken. Rond de 

vijfde eeuw voor Christus overheersten de Cart-

hagers geheel Noord-Afrika. De koningen van de 

Berbervolken reageerde in de schaduw van de 

Carthagers en Rome geheel Noord-Afrika. In de 

tweede eeuw voor Christus vielen de Romeinen 

Marokko binnen en veroverden alle schatten van 

de Cartagers. De Romeinen regeerden hun be-

zette gebiedsdelen door allianties met de plaat-

selijke stammen aan te gaan. Een deel van het 

land werd door de Moren, oftewel Mauri, over-

heerst, en dit gebied werd Mauritanië genoemd. 

In de tweede eeuw na Chr. werd het christen-

dom in het land geïntroduceerd, en een aantal 

stedelingen, berberslaven en landbouwers be-

keerde zich. Het christendom in Marokko kende 

diverse groeperingen. Daarna groeide de Jood-

se bevolking van het land aanzienlijk.

Islam

In de zevende eeuw na Chr. veroverden de Ara-

bieren het land en brachten daarbij hun  be-

schaving en cultuur mee. De islam kreeg veel 

aanhangers, en ook veel Berbers bekeerden zich. 

Zij gaven hun eigen vorm aan de islam en om-

armden diverse groeperingen daarin. Van 741 

tot 1058 was de regio Barghawata het eerste is-

lamitische land. Van 1511 tot 1659 reageerde de 

Saadi-dynastie, en vanaf de zeventiende eeuw 

de dynastie der Alaouieten. Daarna kende het 

land een korte periode van instabiliteit, door 

intense gevechten tussen de diverse stammen. 

Ahmed i al Manur was echter in staat om de sta-

biliteit terug te brengen in het land, wat leidde 

tot grote bloei. Tussen 1579 en 1603 vestigden 

ook de Joden en Moren uit Spanje zich in Ma-

rokko. Al deze invloeden droegen bij tot de rijk 

geschakeerde kunst en cultuur die Marokko he-

den ten dage te bieden heeft. 

Mohamed Rahmoune (Marokkaanse Stichting 

El-Moustakbal)

Marokko, deel 1

De gemeente Boxtel werkt sinds 2007 aan 

een oplossing voor dit probleem. Samen met 

diverse organisaties en bewoners is in eerste 

instantie onderzoek verricht naar de aard, 

omvang en oorzaken van de grondwater-

overlast in de wijk.

Uit het onderzoek kwam duidelijk naar vo-

ren dat de grondwaterproblemen worden 

veroorzaakt door de zeer matige waterdoor-

latendheid van de bodem en het ontbreken 

van voorzieningen voor een natuurlijke af-

voer van overtollig grondwater. Bij het onder-

zoek is ook beoordeeld welke maatregelen er 

nodig zijn om de overlast aan te pakken. De 

aanleg van open water en drainageleidingen 

kwamen als meest kansrijke oplossingen 

naar voren.

Aansluitend is voor de gehele wijk Boxtel-

Oost een masterplan voor de ontwatering op-

gesteld. Het masterplan omvat het ontwerp 

en de structuur van het drainagenetwerk 

voor de hele wijk, waarbij het type, de globale 

Grondwateroverlast 
aangepakt

ligging en afvoerpunten van het drainagesys-

teem zijn aangegeven. In januari 2010 heeft 

de gemeenteraad van Boxtel ingestemd met 

het masterplan. Het masterplan voorziet in 

de aanleg van de drainage in drie fasen. In de 

fasen 1 en 2 wordt de hoofdstructuur van de 

drainage aangelegd inclusief de afvoervoor-

zieningen naar de Dommel. In fase 3 wordt 

het drainagenetwerk stapsgewijs verder ver-

maast. 

Fase 1 en 2

Momenteel is fase 1 in uitvoering. Deze zal 

in het voorjaar van 2012 gereed zijn. Vanaf 

dat moment wordt overtollig grondwater af-

gevoerd naar de Dommel. Wat de bewoners 

daarvan gaan merken is lastig te voorspellen. 

Dat is vooral afhankelijk van de afstand van 

de woning tot de drainagebuis en de door-

latendheid van de bodem ter plaatse. Daar-

bij moet men zich vooral realiseren dat het 

drainagenetwerk van fase 1 zeer grofmazig is 

en dat er tijd nodig is voordat de grondwater-

stroming naar de drainage op gang komt. 

Inmiddels is de gemeente gestart met de 

voorbereidingen van fase 2. Uitvoering hier-

van gaat plaatsvinden in de periode 2012 – 

2013. In totaal ligt er dan samen met fase 1 

ruim negen kilometer aan drainage. 

Een uitgebreid meetnet van 23 peilbuizen zal 

duidelijkheid moeten geven over de effecten 

van de drainage van fase 1 en 2. Ook kan uit 

de metingen worden afgeleid of en waar aan-

vullende maatregelen volgens fase 3 nodig 

zijn. De waarnemingen van de peilbuizen zijn 

binnenkort te volgen via de website van de 

gemeente Boxtel. 

Fase 3

De wijze waarop een eventuele fase 3 wordt 

gerealiseerd, is volledig afwijkend van fase 

1 en 2. Fase 3 bestaat feitelijk uit meerdere 

deelprojecten, waarbij de aanleg van drai-

nage gelijktijdig met andere werkzaamheden 

wordt uitgevoerd. Hierbij valt te denken aan 

werkzaamheden zoals rioolrenovatie, herbe-

strating of herinrichting. Werk met werk ma-

ken dus! Deze werkzaamheden zijn echter wel 

bepalend voor het moment waarop de drai-

nage wordt aangelegd. Het zal dan ook een 

aantal jaren duren voordat alle deelprojecten 

volgens fase 3 gerealiseerd zijn. 

Impact

Projecten van een dergelijke omvang hebben 

natuurlijk een behoorlijke impact in de wijk 

Oost. Zo worden diverse straten opgebroken, 

woningen zijn tijdelijk niet per auto bereik-

baar, omleidingen voor het autoverkeer en 

het nodige transport van drainagemateria-

len door de wijk. Bovendien komen er bij de 

aanlegwerkzaamheden grote hoeveelheden 

grond vrij, die tijdelijk worden opgeslagen in 

de twee gronddepots aan de Hobbendonkse-

weg en de Robert Schumanlaan. Soms kan 

de vrijgekomen grond weer terug in de sleuf, 

maar vaak is deze ongeschikt en moet worden 

vervangen door zand met een goede doorla-

tendheid. De onbruikbare grond wordt ge-

keurd en vervolgens afgevoerd. Gelet op de 

omvang van de werkzaamheden zullen beide 

depots dus ook tijdens fase 2 noodzakelijk 

zijn.  

 Fraai stukje natuur

Als onderdeel van fase 1 is in een apart pro-

ject de buffervijver en een pompinstallatie 

in park Oosterhof gerealiseerd. Deze voor-

zieningen zijn aangelegd zodat bij hoge 

waterstanden in de Dommel  ̶  waardoor 

vrije lozing op de Dommel niet mogelijk 

is  ̶  het grondwater wordt afgevoerd naar 

de buffervijver. Via de pompinstallatie en 

persleiding wordt het overtollige grond-

water getransporteerd naar de Dommel. 

De aanleg van de vijver was tevens de aan-

leiding om het park een flinke facelift te 

geven. In aansluiting op het ontwerp van 

de vijver heeft de landschapsarchitect op-

dracht gekregen om een beplantingsplan 

voor het gehele park op te stellen. In dit ont-

werp blijven de hoge bomen aan de randen 

van het park als basis gehandhaafd. Ver-

der worden er houtopstanden verwijderd 

of gedund, waardoor het park meer open 

wordt. Daarnaast worden ook veel nieuwe 

beplanting en jonge bomen aangebracht, 

zodat er een evenwichtige opbouw ont-

staat tussen hoge en lage begroeiing en de 

overgang van de groenvoorzieningen naar 

de vijver geleidelijk verloopt. Hierdoor vor-

men vijver en omliggende beplanting een 

ruimtelijk geheel. De gazons worden voor 

een deel ingezaaid met een bloemenmeng-

sel en door bepaalde delen wat intensiever 

te maaien, ontstaan er graspaden.  

De vijver zelf krijgt een speelse uitstraling. 

Zo is er natuurlijk de ‘brievenbus’ waar het 

grondwater uitstroomt. Het water stoomt 

vervolgens via een ondiepe bedding naar 

de vijver. Deze bedding  ̶  waarin lis, riet en 

lisdodde worden geplant  ̶  wordt op twee 

plaatsen doorkruist door een pad dat is ge-

maakt van grote breuksteenkeien die net 

boven het water uitsteken. 

Door het toepassen van verschillende soor-

ten begroeiing, grasmengsels en bloemen-

mengsels in combinatie met een waterpar-

tij, ontstaat een fraai stukje natuur in de 

wijk. De provincie heeft dan ook een subsi-

die toegekend vanuit de regeling ‘bevorde-

ring biodiversiteit binnen stedelijk gebied’. 

Laten we er dus vooral zuinig op zijn!

trum en ze accepteerden de overlast zonder 

problemen waar wij hun zeer dankbaar voor 

zijn. En de buurtbewoners vinden dat ze, on-

danks de overlast, een mooi aanzicht van het 

winkelcentrum hebben gekregen. 

Trots

Eindelijk was het 29 juni en kon de grote ope-

ning plaatsvinden. Veel klanten stonden te 

wachten om met onze nieuwe Jumbo kennis 

te maken. Voor onze medewerkers was het 

nog wat onwennig in het begin. Alles had een 

nieuw plekje gekregen: van plakbandrolletje 

tot vuilniszak, en de gebruikershandleidin-

gen van de nieuwe apparatuur moesten met 

regelmaat tevoorschijn worden gehaald. Ons 

team groeide van 110 naar 170 medewerkers. 

Dat gaf een grote druk in begeleiden en oplei-

den. Over één ding zijn we het allemaal eens: 

we zijn trots dat we in deze mooie Jumbo 

werken en we gaan er elke dag voor de volle 

honderd procent tegenaan.

Nu, na circa zes maanden, kunnen we zeggen 

dat we een zeer geslaagde Jumbo hebben, 

wat zonder de uitbreiding nooit mogelijk was 

geweest. Veel nieuwe klanten hebben de weg 

naar het winkelcentrum gevonden. Een beter 

en mooier winkelcentrum betekent automa-

tisch dat de buurt en wijk hun waarde en aan-

trekkelijkheid blijven behouden! 

Van de redactie:  Ad en Anja Schellekens zijn dit 

jaar 25 jaar ondernemer in de supermarktbran-

che.

Destijds zijn ze begonnen in Vught, en  nu na 

25 jaar mogen ze trots zij op hun Jumbo super-

markt in Winkelcentrum Oosterhof.

 

Van Super de Boer naar Jumbo supermarkt 

door Ad Schellekens

De geschiedenis van Hoogheem.
Al in de jaren vijftig van de vorige eeuw werd 

de noodzaak gezien om het woongebied in 

Boxtel te vernieuwen en uit te breiden. Be-

gin jaren zestig heeft de gemeenteraad van 

Boxtel hiervoor een uitbreidingsplan aan 

Gedeputeerde Staten aangeboden, die werd 

goedgekeurd in 1964.

Een onderdeel hiervan was het project Hoog-

heem, dat zou gaan bestaan uit zeven flats 

met huurwoningen. Eind zestiger en begin 

zeventiger jaren werden deze flats gebouwd 

en ze waren destijds eigendom van de ge-

meente Boxtel. Rond 1988 werden de flats 

overgedragen aan de Woonstichting St. Jo-

seph.

In de negentiger jaren is een vergaande 

verbouwing doorgevoerd waarbij de flats 

tevens een geheel nieuwe uitstraling kre-

gen. In 2006 en 2007 werd elke woning 

voorzien van een eigen cv- installatie.

Om de flats van elkaar te onderscheiden 

hebben ze ook eigen namen gekregen, die 

werden bepaald door een prijsvraag uit 

te schrijven onder de bewoners. Daaruit 

werd het idee gekozen om namen uit de 

‘dierenriem’ te gebruiken.

Zo is Hoogheem een belangrijk en mar-

kant deel van de wijk Oost geworden.

Bart Jansen
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Zoals vele lezers weten ben ik wijkagent van on-

der andere Boxtel Oost. Toen mij werd gevraagd 

een stukje te schrijven voor de wijkkrant, heb ik 

die kans met beide handen aangegrepen. Het 

is een mooie gelegenheid om te vertellen hoe 

belangrijk het is dat wijkbewoners in contact 

komen en blijven met de politie.

Ik denk dat we samen de veiligheid en leefbaar-

heid in de wijk nog kunnen verhogen. Ziet u iets 

verdachts, neem dan de moeite van een tele-

foontje naar 0900-8844. Denk niet dat de politie 

niets doet, en dat bellen dus geen zin zou heb-

ben. Iedere melding wordt serieus genomen, ook 

al komt dat bij de melder misschien niet meteen 

zo over. Soms kunnen we in verband met een al 

lopend onderzoek of vanwege privacy van der-

den zeker niet veel vertellen, maar dan kan de 

informatie wel belangrijk zijn. Ook al lijkt het dat 

er niets gebeurt, op de achtergrond worden aan-

gedragen zaken steeds verzameld en gecombi-

neerd. Hierdoor ontstaan er onderling aankno-

pingspunten. 

Wat is verdacht? Over het algemeen zijn dat de 

situaties waar iemand een vreemd gevoel bij 

krijgt. Bijvoorbeeld:  waarom staat die auto nu 

net op die plaats, de personen in die auto ken 

ik niet en ze horen volgens mij ook niet hier in 

de wijk thuis. De wijkbewoner is namelijk wel de 

persoon die zijn wijk het best kent en daarom 

ook als geen ander een vervelende of verdachte 

situatie kan onderkennen. 

Problemen in de wijk worden regelmatig opge-

lost door een goede samenwerking tussen po-

litie en partners zoals gemeente, Woonstichting 

Sint Joseph, Delta en SWBO. Door goed onder-

ling overleg werken deze instanties niet langs, 

maar naast elkaar.

Zoals uit het bovenstaande blijkt, is uw hulp on-

ontbeerlijk. Mocht u een melding maken waarop 

direct een actie van ons wordt verwacht, dan is 

het raadzaam om de regionale meldkamer te 

bellen. Bij spoed 112 en anders 0900-8844. 

Tot slot nog dit: net als alle andere agenten heb 

ik ook wisselende diensten. Het kan zijn dat ik er 

niet ben op een tijdstip dat u belt. Laat dan een 

berichtje met uw telefoonnummer en adres ach-

ter. Zodra ik in de gelegenheid ben, zal ik contact 

met u opnemen.

Ad Cleijsen

…David Andreae 

David Andreae is al lange tijd bewust bezig met 

zijn energieverbruik en hij heeft een voetafdruk 

van 3,6 hectare. “Het gemiddelde in Nederland 

ligt op 6,2 hectare,” legt Andreae uit. “Maar we 

moeten niet meer dan 1,8 hectare in beslag 

nemen, want dan is er voor alle mensen nog 

voldoende voedsel. Dus ik zit twee keer zo hoog 

als eigenlijk zou moeten. Ik weet ook waar het 

aan ligt: we zijn deze zomer naar Zuid-Frankrijk 

geweest, met de auto, en daar zit het grootste 

probleem. Maar ja, we hebben wel erg genoten!”

Driedubbel glas

 Andreae heeft al een aantal energiebesparen-

de maatregelen genomen in zijn huis, zoals de 

achttien zonnepanelen, die voor de helft van de 

energievoorziening zorgen. En Andreae denkt 

aan een modernere hr-ketel en een zonneboiler. 

Verder overweegt hij om de  binnenmuren van 

de slaapkamers met milieuvriendelijke platen 

te isoleren. “Ons huis heeft vrij veel glas. Alles is 

dubbel, maar eigenlijk zouden we driedubbel 

glas moeten hebben. Wel duur. Of we zouden in 

de winter een gordijn moeten ophangen, waar-

mee je de zitkamer kleiner maakt, waardoor je 

energie bespaart. Als Engelsman hou ik wel van 

knus en niet al te groot, maar mijn vrouw is een 

Beste bewoners van 
Boxtel Oost  

Jan van der Linden en het SWBO

Hij zat in de medezeggenschapsraad van de 

school voor speciaal onderwijs De Speelman, die 

nu de Maremak heet, en zat daar ook in diverse 

besturen en commissies. “Mijn oudste dochter 

zat daar op school.” Ook was Hogenboom jaren-

lang coach van het tweede dameshandbalteam 

van HCB ’92. “Voor mijn jongste dochter. Ach ja, 

je wilt toch wat voor je kinderen doen!” Inmid-

dels zit Hogenbooms jongste dochter bij White 

Demons in Berkel-Enschot en Hogenboom is 

daar nu invalcoach en verricht er hand- en span-

diensten. “Zo heb ik een tijdje geleden een con-

cept beleidsplan voor hen gemaakt.” 

Bouwen

Hogenboom is ook al jaren voorzitter van Om-

nisportvereniging l’Union Boxtel. Met bouwen 

deed Hogenboom ruime ervaring op in Boxtel 

bij Handboogvereniging l’Union Boxtel, alwaar 

hij – samen met Paul Smolders – het pad vrij-

maakte voor de (nieuw)bouw van l’ Union Box-

tel en het nieuwe aanpalende gebouw van de 

duivensportvereniging, iets wat zo’n drie jaar 

duurde. 

Werkgroep

En alsof dat allemaal nog niet genoeg is, is Ho-

genboom ook nog bestuurslid van Stichting De 

Wijzen uit oost

Het energieverbruik van…

Zevensprong, een stichting van ouders met 

kinderen met een beperking. Samen met an-

dere ouders zorgde hij voor huisvesting van 

dertien jongeren in evenzoveel appartemen-

ten in vijf stadswoningen in De Ridder. “Ik ben 

er later bij gekomen. Er waren al enkele ouders 

bezig,” vertelt Hogenboom. “Er zijn vier werk-

groepen gemaakt en ik zat in de werkgroep 

fondswerving en sponsoring. Dat is iets wat 

altijd doorgaat, ook al staat het nu op een la-

ger pitje.” 

Rondleidingen

Sindsdien stelt Hogenboom zijn kennis be-

schikbaar aan initiatiefnemers van andere 

woongroepen in het land. Hij geeft rondleidin-

gen en uitgebreide uitleg over begrotingen 

en fonds- en sponsorwerving. “Inmiddels heb-

ben we ons ook verdiept in zorgzwaartepak-

ketten, en daarbij zijn we erg geholpen door 

een bureau uit Culemborg.”

Hogenboom kan dit allemaal doen, omdat 

hij zijn eigen tijd kan indelen. “Ik ben mede-

eigenaar van DM Kantoorinrichtingen en als 

ik bijvoorbeeld overdag naar de gemeente 

moet, dan haal ik dat ’s avonds in. Er zit één na-

deeltje aan: mijn dagen en ook avonden zijn 

altijd gevuld!”

De Spelelier

Wijzen uit Oost zijn mensen die zich als vrijwilliger inzetten, een bijzondere sportprestatie 

leveren óf anderszins iets speciaals doen. Deze week is het de beurt aan Cor Hogenboom. 

Hogenboom laat geen gelegenheid onbenut om zich in te zetten voor sportclubs en andere 

instellingen. 

.

Een veelzijdig man. Vroeger was Jan van der 

Linden priester en intussen studeerde hij socio-

logie aan de universiteit. In 1970 verhuisde hij 

naar Boxtel en in 1997 werd hij actief voor wat 

nu Stichting Wijkorgaan Oost (SWBO) heet. Later 

werd hij er voorzitter van en bekleedde diverse 

functies tot 2009.

Kunst uit natuur

Tijdens de afgelopen natuurdag maakten leer-

lingen van basisschool De Spelelier heuse kunst-

werken van materialen die eigenlijk al bij het af-

val terecht waren gekomen. Dit onderdeel van 

de halfjaarlijkse natuurdag is een mooi voor-

beeld van hoe de leerlingen spelenderwijs en 

al onderzoekend werken aan opdrachten over 

natuur en milieu. Elke groep heeft de beschik-

king over een eigen tuintje en naast onze mooie 

natuurspeelplaats is er een proef-, ruik- en voel-

tuin waar gebruik van wordt gemaakt. Dit doen 

wij op school naast de ‘gewone’ lessen over dit 

onderwerp en op een vergelijkbare manier be-

steden we ook aandacht aan kunst en cultuur. 

De Kunstknetter

Dit jaar is op school een kunstatelier ingericht 

waar kinderen zelf bezig kunnen zijn met ver-

schillende kunstvormen. Dit atelier, De Kunst-

knetter, zal met enige regelmaat ook beschik-

baar zijn als naschoolse activiteit binnen de 

Brede School De Wilgenbroek, waar De Spelelier 

onderdeel van is. De school heeft, zoals dat heet, 

een sterk Kunst- en Cultuurprofiel. De Brede 

School en De Spelelier organiseren samen meer-

dere activiteiten waarbij kinderen kennis kun-

nen maken met kunst in al haar verschijnings-

vormen. 

Taalspeelgroep

Na de herfstvakantie is de eerste Taalspeelgroep 

in Brede School De Wilgenbroek gestart. Het 

doel is om de woordenschat van kinderen te ver-

groten en mogelijke taalachterstand te verklei-

nen. De Taalspeelgroep biedt kinderen de kans 

om na schooltijd op een speelse manier extra 

te oefenen met taal tijdens allerlei activiteiten 

en sportspelletjes. Er wordt gewerkt vanuit het 

thema ‘herfst’. Er worden taalbomen geknutseld, 

prachtige kijkdozen gecreëerd, gedichten ge-

schreven en strips gemaakt en er worden allerlei 

bewegingsspelletjes gedaan rondom de woor-

den en letters uit het thema. Deze naschoolse 

activiteit en thematische aanpak sluiten aan bij 

de werkwijze op basisschool De Spelelier, inhou-

delijk ‘kartrekker’ van Brede School De Wilgen-

broek.

In de tijd dat Jan van der Linden zich inzette 

voor SWBO, was hij het grootste deel van de 

tijd bezig met de speeltuinen van Oost. “Dat 

viel toen nog onder de verantwoordelijkheid 

van het wijkorgaan,” legt Van der Linden uit. 

“Ik had veel contacten in de verschillende 

buurten en was goed op de hoogte van wat 

de mensen wilden. Ik wist problemen wel op 

te lossen en dat vond ik ook leuk om te doen. 

Net zoals de jongens op hangplekken rustig 

te krijgen. Zo belden er op een avond men-

sen op die last hadden van herrie. Een van 

de jongens had de autoradio hard aanstaan. 

Toen ben ik erheen gegaan en heb gevraagd 

of ik hen even kon storen met een verzoek 

De Taalspeelgroep wordt georganiseerd voor 

kinderen van groep 3, 4 en 5 van De Spele-

lier en vindt plaats op acht woensdagmid-

dagen. De activiteit wordt gegeven door 

medewerkers en stagiaires van de Stichting 

Brede Scholen Boxtel in samenwerking met 

De Spelelier en bewegingsconsulente Nicole 

van Spaendonk. 

Onderwijs 

Op De Spelelier geven wij betekenisvol en 

ontwikkelingsgericht onderwijs, dat goed 

aansluit bij de mogelijkheden, ervaringen en 

plannen van ieder kind. Daarbij volgen we 

de toetsresultaten en andere ontwikkelingen 

van ieder kind nauwgezet via een uitgebreid 

leerlingvolgsysteem. Iedere groep, met een 

gemiddelde groepsgrootte van 24 kinderen 

dit schooljaar, bevat twee leerjaren. Deze op-

zet zorgt ervoor dat kinderen meer van elkaar 

kunnen leren en andere kinderen kunnen hel-

pen. 

Informatie: www.spelelier.nl

donderdag 1 december

15.30 – 16.30  naschoolse sport voor groep 1 t/m 8        

spelenderwijs spelvormen

18.30 – 19.30 Pilates voor dames vanaf 16 jaar

19.00 – 20.00 breakdanceles voor kinderen vanaf 8 jaar

maandag 5 december

pakjesavond

dinsdag 6 december

15.30 – 16.30  naschoolse sport groep 1 t/m 8 balspelen 

en balsporten

donderdag 8 december

15.30 – 16.30  naschoolse sport voor groep 1 t/m 8        

spelenderwijs spelvormen

18.30 – 19.30 Pilates voor dames vanaf 16 jaar

19.00 – 20.00 breakdanceles voor kinderen vanaf 8 jaar

dinsdag 13 december

15.30 – 16.30  naschoolse sport groep 1 t/m 8 balspelen 

en balsporten

donderdag 15 december

15.30 – 16.30  naschoolse sport voor groep 1 t/m 8         

spelenderwijs spelvormen

18.30 – 19.30 Pilates voor dames vanaf 16 jaar

19.00 – 20.00 breakdanceles voor kinderen vanaf 8 jaar

woensdag 21 december

10.30-12.00 kerstmusical groepen 1 t/m 4 de Spelelier

12.15-14.00  Taalspeelgroep laatste bijeenkomst (van de 

pilot)

18.30 – 19.30 Pilates voor dames vanaf 16 jaar

19.00 – 20.00  breakdanceles voor kinderen vanaf 8 jaar

vrijdag 23 december

start kerstvakantie 

woensdag 28 december

10.00 – 14.30  water6kamp bij het Dommelbad (voor 

basisschoolleerlingen  met diploma A + B) 

georganiseerd door  buurtsportwerk
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Hoe zit het met het energiegebruik in Boxtel Oost? Boxtel staat bekend vanwege zijn duur-

zaamheid. Maar hoe zit het met de inwoners? En nog specifieker: de inwoners van Boxtel Oost? 

Zijn ze milieubewuster dan de gemiddelde Nederlander?  Hoe is hun voetafdruk? De voetaf-

druk is de ruimte die we per persoon op aarde innemen en die is gebaseerd op onze levensstijl.

Friezin en zij houdt van ruim en licht. Tja, en om 

daarom nu uit elkaar te gaan... Haha, nee, dat 

doen we maar niet.” De voetafdruk van An-

dreae’s echtgenote is groter dan de zijne: 4,4 

hectare. “Ze eet vlees, wel steeds minder, en ik 

ben vegetariër,” legt Andreae uit. “Maar ze let 

er wel meer op wat we aan spullen wegdoen 

dan ik. Maar daarnet heb ik gehoord over de 

ouderwetse hooikist waar je rijst in kunt gaar 

stomen: de pan aan de kook brengen en dan in 

een paardendeken in een kist stoppen. Na een 

aantal uren is het gaar. Net iets voor ons, want 

ons gasgebruik is nogal hoog. Dus daar ga ik 

zo meteen maar eens even over onderhande-

len met mijn vrouw!”

Past u energiebesparende maatregelen toe? En 

wat is uw voetafdruk? Maar als u uw voetaf-

druk niet hebt uitgerekend, dan zijn wij ook be-

nieuwd naar uw verhaal. U kunt zich opgeven 

via reigersman41@zonnet.nl of 685039.

Wilt u uw voetafdruk berekenen, dan kunt u 

dat doen op www.duurzaamheidinactie.nl. En 

dan kiest u voor quickscan

uit de buurt. Ze deden meteen de radio uit. 

Een week later ben ik nog even naar ze toe ge-

gaan om ze te bedanken. Het is erg belangrijk 

om ze positief te benaderen.” Maar er waren 

ook moeilijker tijden. “Er was wel een polari-

satie tussen verschillende leden van het wijk-

orgaan. Die zaten ook in de gemeenteraad en 

kwamen bij ons om hun politieke belangen 

te behartigen. Maar uiteindelijk is alles op-

gelost. En het contact met de gemeente was 

goed.  Ze nam ons serieus.”
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BuurtInformatieCentrum (BIC)
BuurtInformatieCentrum (BIC)
Hoogheem 72
5283 BB Boxtel
Nanko Zomers (06) 12397147

Stichting Wijkorgaan Boxtel Oost
Jan de Vreede, voorzitter
Postbus 339
5280 AH Boxtel
info@boxtel-oost.nl
www.boxtel-oost.nl

Woonstichting St. Joseph
Sandra Biemans, woonconsulente 
(0411) 659 107
sandra.biemans@sintjoseph.nl
Inge Huisman, adviseur communicatie 
& onderzoek 
inge.huisman@sintjoseph.nl
Nanko Zomers, wijkbeheerder (06) 12397147
nanko.zomers@sintjoseph.nl
spreekuur wijkbeheerder in BuurtInformatie-
Centrum di. en do.  7:30 uur - 8:00 uur en van 
12:30 uur - 13:00 uur.
Hoogheem 72

Wijkambtenaar Boxtel Oost
Gijs Schampers, tel. (0411) 655815
gijs.schampers@boxtel.nl
Spreekuur op afspraak

Servicelijn Openbare Ruimte
Voor melden van klachten over kapotte 
straatverlichting en speelvoorzieningen.
En vragen over huisvuil, groenbeheer en
wegbeheer, tel. (0411) 655910

Delta Boxtel – De Twern
Opbouwwerk
Karin van Hal
0411-674244
06-41901804
kvhal@deltaboxtel.nl
www.twern.nl

Brede School De Wilgenbroek
Dr. de Brouwerlaan 74
5283 EE Boxtel
(0411) 707504
info@wilgenbroek.nl

Buurtsportwerk
Nicole van Spaendonk, tel. 06 46 06 62 87
buurtsport@home.nl

colofon
Wijkkrant Boxtel Oost is een uitgave van
Woonstichting St. Joseph, Gemeente Boxtel en
Wijkorgaan Boxtel Oost en verschijnt een aantal 
keren per jaar. Voor reacties of vragen kunt u 
contact opnemen met de redactie: 
reigersman41@zonnet.nl

Ontwerp en opmaak
Het Communicatieplein, Ferdy Steger

Redactie
Tekstbureau Noor Reigersman
Sandra Biemans
Ghislaine de Brouwer
Wim Durville
Karin van Hal
Bart Jansen
Gijs Schampers
Eric Schouten
Jan de Vreede

Eindredactie
Gemeente Boxtel, cluster Communicatie

Fotografie
Jan van Doorn, Bart Jansen, Noor Reigersman, 
Jan de Vreede
Historische foto’s: archief Frans van Susante

Verspreiding Wijkkrant Oost
Tabitta

wiewatwaarGemeenschapshuis De Rots gaat de 
toekomst met vertrouwen tegemoet

Activiteitenagenda 
Gemeenschapshuis De Rots

Het laatste halfjaar is zowel aan het pand, als 

ook op de achtergrond hard gewerkt om ons 

gemeenschapshuis een nieuwe impuls te ge-

ven. De meest noodzakelijke investeringen zijn 

gedaan, maar ook de organisatie heeft aan-

passingen ondergaan. Mede in het kader van 

het wijkontwikkelingsplan voor de wijk Boxtel 

Oost wil De Rots weer een prominente plaats 

in de wijk krijgen. Het bestuur heeft een visie-

plan uitgewerkt voor de toekomst en dit ook 

aangeboden aan wethouder Anton van Aert. 

Door goede samenwerking met de gemeente 

Boxtel, het wijkorgaan en alle andere sociale, 

maatschappelijke en culturele organisaties wil 

het bestuur van stichting gemeenschapshuis 

De Rots, de toekomst van ons gemeenschaps-

huis veiligstellen. Niet alleen deze samenwer-

king is essentieel, maar een goede exploitatie 

is dat ook. En daar hebben we ook wat hulp van 

de bewoners van onze wijk voor nodig. Ons ge-

De leerlingen moesten tijdens deze vossen-

jacht een brandweerman zoeken, die een stof-

fen poes uit een boom haalde, een ramenlap-

per die leerkracht Christine van der Heijden 

bleek te zijn. Ook directeur Henk Verhoeven 

bleek een ‘opdracht’ te zijn: hij was straatmu-

zikant met een accordeon op de Markt, maar 

vanwege het lawaai niet tot ieders genoegen. 

“De marktkoopman naast mij wilde me elk 

halfuur een kopje koffie geven als ik níét speel-

de!” lachte Verhoeven. “En een andere dreigde 

voor de grap kokende stroop in de accordeon 

te gooien!” Verhoeven speelde totdat er een 

echte accordeonist langskwam en het over-

nam. Op dat moment waren er geen kinderen 

in de buurt, maar wel bejaarden die spontaan 

begonnen te dansen. En het leverde ook nog 

zeven euro op in het koperen centenbakje. 

10 dec. 2011  

2e hands markt t.b.v. goede doelen

18 dec. 2011  

2e hands markt georganiseerd door Vogelver-

eniging Ons-Ideaal

7 jan. 2012  

2e hands markt t.b.v. goede doelen

12 jan. 2012  

Nieuwjaarsreceptie voor wijkbewoners Boxtel 

Oost, door De Rots.

22 jan. 2012  

2e hands markt georganiseerd door Vogelver-

eniging Ons-Ideaal

29 jan. 2012  

Verkiezing jeugdprins en prinses carnaval 2012

4 feb. 2012  

2e hands markt t.b.v. goede doelen

18 feb. 2012  

4 dagen kindercarnaval De Rots

26 feb. 2012  

2e hands markt georganiseerd door Vogelver-

eniging Ons-Ideaal

3 mrt. 2012  

2e hands markt t.b.v. goede doelen

18 mrt. 2012  

2e hands markt georganiseerd door Vogelver-

eniging Ons-Ideaal

21 mrt. 2012  

Speelgoed- en kledingbeurs

 

Elke dinsdag en donderdag om 12.00 uur

 ‘Eetpunt De Rots’

Elke dinsdagavond kienen, aanvang 20.00 uur, 

zaal open om 18.00 uur.

Voor actuele informatie betreffende alle activi-

teiten bij Gemeenschapshuis De Rots kunt u de 

agenda op onze website 

www.derotsboxtel.nl/agenda/ raadplegen.

meenschapshuis biedt vele mogelijkheden voor 

allerlei activiteiten en evenementen. We willen 

graag in contact komen met bewoners die het 

leuk vinden om deze te organiseren. Je kunt 

hierbij denken aan dansavonden, toneelvoor-

stellingen, filmvoorstellingen, enz. We hebben 

bijna alle faciliteiten in huis. Neem gerust con-

tact op met onze beheerders. info@derotsbox-

tel.nl of 0411-673838.

Op 12 januari zijn organiseert stichting gemeen-

schapshuis De Rots een nieuwjaarsreceptie voor 

de wijk. Iedereen is van harte welkom vanaf 

19.30 uur. We zullen die avond ook een korte 

presentatie geven van ons visieplan voor de 

toekomst. Meer informatie over die avond, maar 

ook over ons visieplan is terug te vinden op onze 

nieuwe website www.derotsboxtel.nl. U kunt 

zich hier ook aanmelden voor onze nieuwsbrief.

Het bestuur De Rots

Kerst-Inn 2011
Het is weer zover. Maandag 26 december is 

er weer een Kerst-Inn voor alle inwoners van 

Boxtel.  De Kerst-Inn wordt dit jaar voor het 

eerst gehouden in gemeenschapshuis De 

Walnoot. Evenals voorgaande jaren wordt 

er gezorgd voor gezellige muziek en er zijn 

diverse gezelschapsspelen aanwezig. Ook 

de heerlijke hapjes ontbreken deze middag 

niet. U bent op deze dag van harte welkom 

vanaf 14.00 uur tot 20.00 uur. Om 18.00 uur 

is het mogelijk om (tegen betaling) aan het 

diner deel te nemen. Om te zorgen dat er 

voldoende eten besteld wordt, moet u zich 

hiervoor wel van tevoren opgeven. Folders 

met aanmeldstroken liggen bij de receptie 

van Delta Boxtel de Twern.

Vóór dinsdag 20 december dient u de aan-

meldstrook in te leveren en gelijktijdig de 

kosten van  € 18,50 per persoon te voldoen 

aan de receptie van Delta Boxtel / de Twern. 

De receptie is tijdelijk gehuisvest in de buf-

ferruimte aan de zijkant van het Ursula ge-

bouw. Als u vragen hebt over de Kerst-Inn, 

dan kunt u contact opnemen met Hendrie 

Bertens van Delta Boxtel /de Twern. St. Ur-

sula 12  5281 HV Boxtel. Telefoon: 0411-

674244. E-mail: hbertens@deltaboxtel.nl

Veertig uur feest op 
De Hobbendonken

Talenten

Tijdens de feestweek werd er veel nadruk ge-

legd op het ontwikkelen van de talenten van de 

leerlingen, waardoor er een boeiende Talenten-

avond voor de ouders gehouden kon worden, 

met dans, acrobatiek en knutselwerken die ge-

kocht konden worden. Tijdens de reünie werden 

de leerkrachten van het eerste uur naar voren 

geroepen door Verhoeven, van wie er eentje nog 

steeds lesgeeft: Ad van der Vleuten. Verhoeven 

kijkt tevreden terug. “Het gevoel dat overheerst, 

is trots. Zowel de leerkrachten als leerlingen heb-

ben er een fantastische en gezellige feestweek 

van gemaakt waaraan iedereen zeer enthousiast 

en heel hard heeft meegewerkt. Het resultaat 

was geweldig, en de kinderen zullen het ook 

niet meer vergeten. Zo hoorde ik verschillende 

ouders zeggen: ‘Henk, de kinderen komen iedere 

dag zo blij thuis. Het is geweldig!”

Letterlijk veertig uur feest. Het zal weinigen zijn ontgaan dat basisschool De Hobbendonken in 

september haar veertigjarig jubileum heeft gevierd. Voor deze viering werd een hele week uit-

getrokken waarin vele festiviteiten waren georganiseerd. Hoogtepunten waren onder meer een 

reünie, workshops, een feestavond met concert, een bezoek aan de Efteling en op vrijdag als 

afsluiting een vossenjacht waarbij de leerlingen een route door het centrum van Boxtel moesten 

afleggen, met opdrachtjes.


